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ELŐLAP 
 

Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

8. számú  
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
Készült: 2015.július 22-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:Schmidt Józsefné polgármester 
                        4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 
  Lovas József János, Ciuleac Martin – csak az ülés egy részén volt jelen,  
  Debre Erzsébet, Kovács Béla Károly képviselők 
  Árpásné Schlenk Judit Judit jegyző 

Fritzné Dudoli Erika óvodavezető 
 
Napirend előtt: 
 
1./ Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
 
Javasolt napirend: 
 
1./   Óvodavezetői pályázat elbírálása 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

2./   Wilhelm Hauff Általános Iskolával kapcsolatos aktuális kérdések megvitatása 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

3./   Különfélék 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
 
 
Hozott határozatok: 36/2015.(VI.22.) – 40/2015.(VI.22.) 
 
Hozott rendelet nem volt.   
 
Zárt ülés nem volt.  
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Berkenye Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

 
8. számú  

 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült: 2015.július 22-én megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 
Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak: Schmidt Józsefné polgármester 
                         4 fős képviselő-testületi tagságból 4 fő van jelen az alábbiak szerint 
   Lovas József János, Ciuleac Martin – csak az ülés egy részén volt jelen,  
   Debre Erzsébet, Kovács Béla Károly képviselők 

 Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 Fritzné Dudoli Erika óvodavezető 

 
 
Schmidt Józsefné polgármester 16 óra 06 perckor megállapította, hogy az ülés határozatképes 
és azt megnyitotta, javaslatot tett a meghívóban szereplő napirendi pontoktól eltérően az 
Óvodavezetői pályázat elbírálása napirendi pontot, tárgyalja először, hogy Fritzné Dudoli 
Erika óvodavezetőnek, ne kelljen várnia. 

 

A testület a javaslattal egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) egyetértett, 
tehát a napirend az alábbi: 

 
1./   Óvodavezetői pályázat elbírálása 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető: 
Hozzájárulok a nyílt ülésen való tárgyaláshoz. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Az önkormányzat óvodavezetői pályázatot írt ki, a megadott határidőre egyedüli pályázóként 
Fritzné Dudoli Erika adott be pályázatot, amely megfelel a kiírásban szereplő feltételeknek. 
Megkérem a jegyzőt, hogy ismertesse a véleményeket a képviselő-testülettel.  
 
A jegyző ezután részletesen ismertette, hogy a szülők véleménynyilvánítására szülői 
értekezlet került összehívásra. Részletesen ismertette annak lefolyását, és azt, hogy a titkos 
szavazás során a szavazólap tartalma az alábbi volt: Támogatom, hogy Berkenye Község 
Önkormányzata Fritzné Dudoli Erikát 5 évre Óvodavezetői feladatokkal megbízza. A 11 
szülőből  3 igen, és 8 nem válasz volt található a szavazólapokon. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A pályázatról véleményt kellett nyilvánítania a pedagógusnak, ez egy főt jelent, mivel a 
pályázón kívül csak egy óvónő van ez a szavazat érvénytelen volt, mivel sem a támogatom, 
sem az elutasítom válasz nem volt megjelölve. Véleményt kell nyilvánítani a pályázóról mint 
vezetőről az alkalmazotti közösségnek, tehát a beosztottaknak, ami két főt jelent. Az 
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alkalmazotti szavazás eredményeképpen megállapítható volt, hogy a feltett kérdésre, hogy 
Fritzné Dudoli Erika pályázó vezetői megbízását támogatják-e, az egyik szavazó támogatta, a 
másik szavazólapon sem a támogatja, vagy nem támogatja melletti körbe jelzés nem volt, 
tehát a szavazat érvénytelen volt. 
A óvodában nemzetiségi nevelés folyik, ezért a Berkenyei Német Nemzetiségi 
Önkormányzatnak egyetértési joga van. A nemzetiségi önkormányzat a szülők szavazása és 
az információk alapján az 5 éves kinevezéssel nem értenek egyet, de az 1 éves kinevezéssel 
igen. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Kérdezem a testületet, hogy az előzőleg kiküldött pályázattal kapcsolatban van-e kérdésük. 
Előtte azonban azt kérdezném, hogy az épület nagy hátránya, hogy nincs tornaterem, és az 
elektromos hálózat felújításra szorul, ez hol, és hogyan fordul elő? 
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető: 
A tornateremben, és az óvodaépületben lévő csoportszobában lógnak a vezetékek. Ez javításra 
szorul. A külön tornaszoba kialakítása egy hosszú terv része. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A tornaszoba kialakítása a mostani helyezetek mellett nem megvalósítható, kis község 
vagyunk, egy tornaterem van, meg lehet azt oldani, hogy az iskolások, és óvodások egymás 
megzavarása nélkül tudják használni a termet.  
A szülők Erika munkájával nincsenek megelégedve. A szavazatok egyértelműen bizonyítják 
ezt. A nemzetiségi oktatással sincsenek megelégedve, az óvodába folyó munkával ugyancsak 
nem elégedettek. 
Van olyan gyerek akit elvittek óvodából, és van olyan akit ide be se írattak. Sokszor mondtam 
az Erikának, hogy változtatni kell, mert nagyon az elvárások a szülők részéről. Tapasztaltam, 
hogy a szülők nem mindig őszinték, mert szemtől-szembe nem mondják meg, hogy miért 
viszik el a gyerekeket az óvodából. Az elmúlt időszakban többször próbáltam ellenőrizni 
Erikát, hogy munkahelyén van-e, és munkájával foglalkozik, de mindig kibeszélte magát, 
hogy éppen miért, és hol van. Nekem nincs időm állandóan csak őt ellenőrizni. Az 
intézményvezetőnek a szülők többségének meg kell, hogy feleljen.  
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető: 
15 éve vagyok itt az óvodában, az elmúlt két évben elvégeztem az intézményvezetői képzést, 
és arra tanulnom is kellett, ezért nem jutott több mindenre idő.   
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Erika szeretném, ha bemutatnád az óvoda naplóját, és egyéb dokumentumokat a 
foglalkozásokról. 
 
A polgármester ezután 18 óra 20 perctől 15 perc szünetet rendelt el, mialatt az 
intézményvezető elment a kért dokumentumokért.  
A szünet alatt a polgármester rendelkezésre bocsájtotta a képviselők részére az óvodai szülők 
névtelen leveleit, amelyek az önkormányzatnál elhelyezett gyűjtődobozból kerültek 
kiszedésre. Ezek a levelek az intézmény működésére, illetve a jelenlegi intézményvezetőre 
vonatkozóan – aki egyben a pályázó is – tartalmaznak információkat, javaslatokat.  
 
A levelek iktatásra kerülnek. 
 
18 óra 36 perckor az ülés folytatódott. 
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Fritzné Dudoli Erika bemutatta az óvodai naplót, a fejlődési naplót és a heti rendet. A 
jelenlévők átnézték az iratokat. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Erika, ahogy látom, minden naplón, Grauszman Tímea írása van, mindent ő ír meg. Mit 
csinálsz akkor te ott az óvodában. Miért telefonálsz mindig? A szülők ezt is negatívumként 
rótták fel a munkáddal kapcsolatban. 
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető: 
Én csak hivatalos ügyben telefonálok, amit a munkám megkövetel. A Timinek, mint 
gyakornoknak az óvodai munka minden részletével meg kell ismerkednie, ezért írja ő a 
naplókat, be kellett dobni a mélyvízbe, hogy mindent meg tudjon oldani. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Szeretném, ha ez a dokumentumok itt maradnának most nálam. Az óvoda pénzügyeivel 
ugyancsak baj van. A karácsonyi jótékonysági vásár bevételével és a farsangi 
tombolabevétellel nem számoltál el. Hétfőre legyél szíves a teljes elszámolást eljuttatni az 
önkormányzathoz. 
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető: 
Rendben, az elszámolást fel fogom juttatni. 
Véleményem szerintem, mindent megteszek azért, hogy az óvoda rendben működjön, és 
mindenki elégedett legyen.  A rendezvényeken részt vesznek a gyerekek, kirándulni visszük 
őket. Fogok hozatni homokot, hogy az udvaron tudjanak a gyerekek vele játszani, a 
kirándulásokkal kapcsolatban az a probléma, hogy a kicsik hamar elfáradnak, és nem tudnak 
azon részt venni. Úszásra és hordtam a gyermekeket, de lemorzsolódtak, alig maradtak 
közülük. A Majálist is megszerveztem, jól sikerült. A rendezvényeken mindig ott voltam. A 
szülőknek az intézmény felé valóban nagy az elvárásuk, ők keveset teljesítenek. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Erika, te vagy az intézményvezető, ezért kérem, hogy a TI-GÁZ kapcsolatos problémákat old 
meg, és intézkedj az ügyben, hogy a gáz berendezések az óvodában szakszerűen működjenek, 
és azokhoz meglegyen minden technikai előírás. Én nem vagyok hajlandó a továbbiakban az 
intézményvezető helyett intézkedni. 
 
A jelenlévők hosszasan beszélgettek az óvoda pénzügyeiről. 
 
A polgármester szavazásra tette fel, hogy Fritzné Dudoli Erika pályázó 5 évre 
intézményvezetővé kinevezésre kerüljön. 
 
A szavazás során a képviselő testület 0 igen, 4 ellenszavazattal, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozza: 

 
36/2015.(VII.22.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete nem támogatja, 
hogy Fritzné Dudoli Erika pályázó a Napköziotthonos Óvoda vezetőjévé 5 
éves időtartamra kinevezésre kerüljön. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a pályázóval közölje 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 
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Schmidt Józsefné polgármester: 
Az intézményben vezetőnek lennie kell, a másik óvónőnek nincs diplomája, így csak Fritznét 
lehet egy éves időtartamra megbízni. 
 
Fritzné Dudoli Erika az egy évre történő óvodavezetői megbízást vállalja. 
 
A jelenlévők az egy évre történő óvodai megbízással egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 
0 tartózkodással) egyetértettek, és az alábbi határozatot hozták: 
 

37/2015.(VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenyei 
Napköziotthonos Óvoda 2641 Berkenye, Kossuth u. 51. szám alatti 
intézmény vezetőjéül 2015. augusztus 1-től 2016. július 31-ig terjedő 
időszakra megbízza Fritzné Dudoli Erika (an. Hajnis Mária, szül: 
Balassagyarmat 1969.10.31.) 2642 Nógrád, Árpád u. 14. szám alatti lakos 
óvónőt.  
A megbízott alapilletményét 256.912 Ft, nemzetiségi pótlékát 16.575 Ft, 
intézményvezetői pótlékát 66.300 Ft havi összegben, összes keresetét 
339.800 Ft összegben állapítja meg.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásához 
szükséges intézkedést tegye meg.  
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
 
Fritzné Dudoli Erika óvodavezető 19 óra 23 perckor távozott. 
 
 Tájékoztató az elmúlt ülés óta végzett feladatokról 
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A legutóbbi ülés óta az Arany János utca vízelvezetését megoldottuk. Hátra van még több 
helyen fugázás az ároklapok között.  
Kigyűjtöttük az utca eddigi költségeit, ez 07. 20-ig ez több mint 10 millió forint. A 
költségvetésben 8 millió volt megállapítva. A lakosság 3 milliót fizetett be, összesen 1,5 
millióval többet költöttünk, mint a tervezett.  
Vannak, akik még mindig nem fizettek, javaslom, hogy Haffner Magdolnát és Pfaff Józsefnét 
szólítsuk fel az összeg befizetésére. A start minta program a Zrínyi utcában folytatódik, a jobb 
oldalon mederlapok kerülnek elhelyezésre, baloldalon pedig az út kiszélesítésre kerül. 
Felmerült annak kérdése, hogy a Zrínyi utca mentén lakók járuljanak-e hozzá a költségekhez.  
 
A képviselők úgy foglaltak állást, hogy a Zrínyi utca mentén lakóktól az önkormányzat ne 
kérjen anyagi támogatást, mert jó pár évvel ezelőtt, amikor az utat építették az ott lakók 
hozzájárultak a költségekhez. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Következő tervként arra gondoltam, hogy az Arany János és a Zrínyi utcából jövő vizet el kell 
vezetni a Jókai utca újonnan helyreállított árkába, hogy a Holvégon ne folyjon le az a 
rengeteg víz. 
Pályáztunk az Arany János utca felújítására, de Balla Mihály azt mondta, hogy harmincszoros 
a túljelentkezés. Ennek ellenére remélem, hogy valamennyit nyerünk.  
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A focipályánál a külső vizesblokk felújításához az önkormányzat adott bontott cserepet, 
illetve téglát. 
800 e forintot terveztünk a vasúti épületekre, ez véleményem szerint rá is lesz költve. Az 
épületek közművesítésére valószínűleg 2016-17-es évben pályázni lehet. A váróteremben 3 
m2-en leszakadt a mennyezet. Jelenleg az új vakolat felvitele folyik, úgy hogy a régi 
díszítések megmaradjanak. A faluszövetkezettől kérek egy kamerát, és fel fogjuk szerelni, 
mert az épületek körül folyamatos a rongálás, ez így nem mehet. Az egyetlen megoldás, az 
lenne, ha az épületből szociális bérlakást alakítanánk ki. 
A játszótérre, szántunk 1 millió forintot, viszont sajnos idén ebből nem lesz semmi, ugyanis 
ennyivel többet költöttünk az Arany János utcára. A játszótérrel kapcsolatban úgy 
tájékoztattak, hogy meg fogják tervezni, erről majd ősszel kapunk bővebb információkat. 
Tájékoztatom még arról a testületet, hogy a falubusz pályázatunk nyert. Ez azzal jár, hogy 
saját erőből ki kell fizetni a buszt, és ha minden feltétel megfelelő, a pályázat keretében 
visszafizetik a pénzt. Ez 10 millió forint lenne, amelyből 8 milliót kapunk vissza, ugyanis az 
ÁFA-t az önkormányzatnak ki kell fizetnie. Erre a 10 millióra hitelt kell felvennünk, mert az 
önkormányzatnak ennyi pénze nincs. 
Az ipari területtel kapcsolatban, minden irat a nemzetgazdasági minisztériumban van, ott az 
ügyintéző az előterjesztést megcsinálta, előreláthatóan a jövő héten tájékoztatnak minket az 
eredményekről. 
 
2./   Wilhelm Hauff Általános Iskolával kapcsolatos aktuális kérdések megvitatása
 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
              Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az iskolaigazgatói pályázatokkal kapcsolatban elmondanám, hogy mivel az egyik pályázó 
sem felel meg a feltételeknek a minisztérium érvénytelenítette a pályázatokat. Viszont, 
vezetőnek lennie kell, ezért igazgatóhelyettest fognak kinevezni. Az igazgatóhelyettes 
személye jelenleg még döntés alatt van. Mind a nemzetiségi, mind a nagy önkormányzat 
Balogh Eszter Borbála pályázatát támogatta, valószínűleg őt fogják helyettesnek kinevezni.  
A 2015-16-os évben a nemzetiségi önkormányzat nem tudja átvenni az iskola működtetését, 
ehhez az ügyet már hónapokkal előbb meg kellett volna indítani. 
Ha azt akarjuk, hogy Balogh Eszter Borbála a jövőben igazgató legyen, akkor 
szorgalmaznunk kell, hogy elvégezze a szükséges intézményvezetői képzést. Ennek költsége a 
4 negyedévre, körülbelül fél millió forint. Mivel az óvodavezető Fritzné Dudoli Erika 
képzését is kifizette az önkormányzat, ezért javaslom, hogy Balogh Eszter Borbála képzését is 
támogassa a képviselő-testület. Jogértelmezés kérdése még az is, hogy a vezetőnek kell-e 
nemzetiségi képzéssel rendelkeznie. 
 
Schmidt Józsefné polgármester: 
Javaslom, hogy ne a teljes képzést fizessük ki. Eszternek is rengeteg előnye származik abból, 
ha a képzést elvégzi, valamit ő is adjon hozzá.  
 
A képviselő-testület ezután hosszasan beszélgettek a vezetői képzés finanszírozásáról, 
elhangzott, hogy amennyiben három éven belül Balogh Eszter Borbála nem végzi el a képzést, 
akkor az önkormányzati támogatás összegét vissza kell fizetnie. a képviselők felvetették 
továbbá azt is, hogy megállapodást kellene kötni a pedagógussal, amelyben kikötésként 
szerepeltetni kell, hogy az elvégzést követően a támogatásnak megfelelő időtartamig a helyi 
iskolában kell dolgoznia. 
A német nyelvoktatással kapcsolatos költségek megfizetését az önkormányzat nem támogatta. 
 
A polgármester és a képviselők ezután egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozták: 
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38/2015.(VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete  
A) támogatja Balogh Eszter Borbála közoktatási vezetői képesítés 
megszerzésének elvégzését. Az önkormányzat költségvetéséből a négy 
félévben felmerülő tandíj 50%-ának megfizetését vállalja. A támogatásért 
cserébe a pedagógus köteles a képzést legkésőbb 2018. június 30-ig 
sikeresen elvégezni. Amennyiben ennek nem tesz eleget a támogatási 
összeget köteles visszafizetni. A támogatott továbbá köteles a végzettség 
megszerzését követően a támogatás időtartamáig a Berkenye településen 
működő iskolában dolgozni. 
B) nem támogatja Balogh Eszter Borbála német nyelvtanfolyammal 
kapcsolatos díját. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon, Balogh Eszter Borbálával az A) pontban foglaltakra 
vonatkozóan a megállapodást kösse meg. 
Határidő: szeptember 30. 
Felelős: polgármester 

 
3./   Különfélék 

 Előadó: Schmidt Józsefné polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Schmidt Józsefné polgármester: 
A mai napon voltam az M2-es autópálya folytatásával kapcsolatos értekezleten. Nekünk is 
beleszólásunk van a dologba, én úgy nyilatkoztam, hogy az A variációt támogatom. Az A 
variációban szerepel két alagút a Naszályban, illetve itt a közelben egy völgyhíd a nőtincsi 
tónál. Remélem, a forgalommal kapcsolatos zaj nem fogja zavarni a településen élőket, 
ugyanis a nőtincsi elágazónál lesz egy lehajtó az autópályáról. 
 
Ciuleac Martin 20 óra 20 perckor érkezett meg. 
 
A jelenlévők ezután hosszasan beszélgettek, az autópálya elhelyezkedéséről, 
megvalósulásáról. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A Zöldhíd Kft. szállítja településünkről a szelektív hulladékot. A cég közölte, hogy a 
rezsicsökkentés miatt nagyon nehéz helyzetbe kerültek, ugyanis kb. 50 millió forintot nem 
fizettek be a lakosok a környéken. A kormányszervek azt javasolták, hogy az 
önkormányzatok a szervezet tőkepótlásra nyújtsanak be ÖNHIKI támogatási kérelmet, ez által 
a Zöldhíd Kft. pénzhez jutna. 
A jogszabály szerint idén július 1-től minden szolgáltatónak át kell térnie a háztól történő 
szelektív hulladékgyűjtésre. Az állomásnál lévő szelektív szigeten tehát csak az üveggyűjtő 
konténer fog megmaradni. 
A jelenlévők ezután hosszasan beszélgettek a törzstőke pótlásáról, de döntés nem született. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Mint ismeretes a képviselő-testület előtt a Villaparkban a lakók saját maguk fizették be 
telkenként a 650 e forintos közműfejlesztési hozzájárulást több évvel ezelőtt, és így valósította 
meg Berkenye Viziközmű Társulata a villaparki telkek víz- és szennyvízellátását. A 636 
hrsz.-ú telek tulajdonosa megosztatta telkét, így a másik telekrészre vonatkozóan meg kell 
állapítania az önkormányzatnak, hogy mennyi az a díj, aminek ellenében rácsatlakozhat a 



-8- 

vízre és szennyvízre. Javaslom, hogy az újonnan létrejövő 636/1 hrsz.-ú telekrész után 800 e 
forint viziközmű hozzájárulást állapítson meg a testület.   
 
A polgármester és a képviselők a javaslattal egyetértettek, és egyhangúan (5 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozat született: 
 

39/2015.(VII.22.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Berkenye 636/1 
hrsz.-ú Kira Dániel tulajdonában lévő telek viziközmű hozzájárulásának 
összegét 800 e forintban állapítja meg. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az érintettet tájékoztassa, 
és az összeg befizetéséről gondoskodjon. 
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
A napirend keretében a jegyző kérte, hogy a Nyugat-Nógrád Gyermekjóléti és Családsegítő 
Szolgálattal kapcsolatban a Nagyoroszi, Felszabadulás utca Fő úttá történő átnevezése miatt 
hozza meg a szükséges határozatot. 
 
A polgármester és a képviselők támogatták a kérelmet, és egyhangúan (5 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozat született 

 
40/2015.(VII.22.) képviselő-testületi határozat 

 
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a Nyugat-Nógrád 
Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat társulási megállapodását úgy 
módosítja, hogy a gesztor Nagyoroszi Község Önkormányzatának címe 
2645 Nagyoroszi, Fő út 1-re változik. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fentiek miatt módosított 
társulási megállapodás aláírására.  
Határidő: azonnal  
Felelős: polgármester 

 
A napirend keretében több kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a polgármester az ülést 21 óra 
30 perckor berekesztette. 
 
 
 

        Kmf. 
 
                    Schmidt Józsefné                                     Árpásné Schlenk Judit                                   
                        polgármester                                                     jegyző 
 
 
 
 
 


